



PAHEi
WISDOM • EXCELLENCE • TRANSFORMATION

North American University Immersion Program



A transitional program for upper-level students in high school soon to be entering their first year of university. This is a highly selective one-week program that allows high school Upper-Level students to be exposed to an American university experience while learning what it takes to become a data professional.

The PAHEi Summer Bridge Program will also provide accepted students the unique opportunity to take a deeper dive into academic options beyond high school. During the program, students will be engaged with college-level

academic contents exclusively in English, as taught on US campuses. Exploratory coursework in Data Analytics, Leadership Development, Resilience Training, Team Building for STEM Academy, Ideation, and others will be delivered in a hybrid modality by US based faculty in-person and online.

Beyond the summer bridge program, students will remain connected with the PAHEi community to further explore new pathways to access US education and achieve career success in data science, and its application to business.

ELIGIBILITY REQUIREMENTS

- Would you like to experience a dual continental educational opportunity?
- Are you interested in Science, Technology, Engineering, Math & Data Sciences?
- Are you a High School Student (Upper and Lower Sixth)?

If you answered **YES** to all questions above this program is for you.

LOCATIONS AND DATES

YAOUNDE (UCAC campus Ekounou)- August 16-20th, 2022

DOUALA (ESS-UCAC campus Akwa, next to College Libermann)-
August 23-27th, 2022

Zoom Info sessions - June 1st - August 15th, 2022

*Application Fee: \$20

†One Week Session Program Fee: \$100 / with \$50 deposit.

*Payable only if invited to an interview - non-refundable

†Non Refundable - Security Deposit is due once accepted and the remainder is due before starting.

APPLY HERE

<https://forms.gle/Mu3KEcXP2H7ZcDNJ7>



For more information, contact admission at:

✉ info@pahei.org

🌐 www.pahei.org

📷 [@pahei_foundation](https://www.instagram.com/pahei_foundation)

📘 [@pahei_foundation](https://www.facebook.com/pahei_foundation)

Programme d'Immersion Universitaire Nord-Américain



Un programme de transition pour les lycéens de niveau première et terminale qui entreront bientôt en première année d'université. Il s'agit d'un programme très sélectif d'une semaine qui permet aux élèves du secondaire d'être exposés à une expérience universitaire américaine tout en apprenant ce qu'il faut pour devenir un professionnel des analyses de données.

Le "Summer Bridge" programme de PAHEi offrira également aux étudiants acceptés l'occasion unique d'explorer plus profondément des options académiques au-delà du lycée. Pendant ce programme, les étudiants seront engagés avec des contenus académiques à niveau universitaire

exclusivement en anglais, tel qu'enseigner sur les campus américains. Des cours exploratoires en analyse de données, le leadership, la résilience, le travail en équipe dans le contexte d'un STEM Academy, la génération d'idées et d'autres cours seront dispensés en personne et en eLearning par des professeurs qui sont basés aux États-Unis.

Au-delà de ce programme d'été, les étudiants resteront connectés dans le réseau PAHEi pour davantage explorer de nouvelles voies d'accès à l'éducation américaine et des filières de carrière dans les sciences de données et leur applications au monde des entreprises.

CRITÈRES D'ADMISSIBILITÉ

- Aimeriez-vous avoir l'expérience d'une double opportunité d'éducation continentale?
- Êtes-vous intéressé par la science, la technologie, l'ingénierie, les mathématiques et les sciences de données appliquées?
- Êtes-vous un élève du secondaire (première et terminale) ? **Si OUI, ce programme vous intéresse.**

LIEUX ET DATES

YAOUNDE (UCAC campus Ekounou): 16 -20 Août 2022

DOUALA (ESS-UCAC campus Akwa, next to College Libermann):
23 - 27 Août 2022

Sessions d'informations Zoom: Du 1er Juin au 15 Août 2022

*Frais De Candidature: \$20

†Frais du Programme de Session d'une Semaine: \$100 / Avec un
Dépôt de \$50

*Payable uniquement si invité à un entretien - non remboursable.

†Non remboursable - Le dépôt de garantie est dû une fois accepté et le reste est dû avant de commencer.

APPLIQUER ICI

<https://forms.gle/Mu3KEcXP2H7ZcDNJ7>



Pour plus d'informations, contactez
le service de la scolarité au:

- ✉ info@pahei.org
- 🌐 www.pahei.org
- 📷 [@pahei_foundation](https://www.instagram.com/pahei_foundation)
- 📱 [@pahei_foundation](https://www.facebook.com/pahei_foundation)